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Aan: College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht  
 
Van: Sociaal Actieve Burgerpartij (SAB) 
 
Betreft: Technische vragen raadsvoorstel “Beweegvriendelijk Maastricht + uitwerking 
bezuinigingsmaatregel 8,5 indikken areaal openbare sport- en speelvoorzieningen” 
 

Datum: 11 maart 2021 

 

Geacht College, 

 

Voor de raadsavond van dinsdag 16 maart a.s. staat o.a. op de agenda de 

stadsronde m.b.t. het raadsvoorstel “Beweegvriendelijk Maastricht + uitwerking 

bezuinigingsmaatregel 8,5 indikken areaal openbare sport- en speelvoorzieningen”. 

De fractie van SAB heeft op woensdag 10 maart j.l. een schouw gedaan naar de 

speelvoorzieningen in de wijk Malberg en heeft n.a.v. die schouw de volgende 

technische vragen: 

1. U geeft aan dat fysiek overleg met de buurten niet mogelijk was door de 

corona pandemie wat wij uiteraard begrijpen. Maar is het dan niet “mosterd na 

de maaltijd” om na vaststelling van het raadsvoorstel met de buurten in 

overleg te treden ? 

De volgende vragen hebben betrekking op bijlage 2 bij bijlage 2 van het 

raadsvoorstel. 

2. De lijst met op te ruimen/handhaven speellocaties is die tot stand gekomen 

van achter de tekentafel of door fysieke bezoeken aan die speellocaties ? 

 



 

3. Kunt u het verschil aangeven tussen de locatie Negenputruwe 1-5 en de 

locatie Negenputruwe ? 

 

4. Kunt u het verschil aangeven tussen de locatie Vendelplein 1 en de locatie 

Vendelpleinspeelterrein ? 

 

5. Kunt u het verschil aangeven tussen de locatie Dukaatruwe en de locatie 

Dukaatplein ? 

 

6. Kunt u het verschil aangeven tussen de locatie Wijsdomruwe en de locatie 

MFAschoolSchildruwe ? 

 

7. Tevens komt de locatie BunderruweVennepark (SONA SUTU) die op lijst van 

Malberg staat ook voor op de lijst van Malpertuis om te handhaven 

speellocatie. Betreft het hier dezelfde locatie ? 

 

8. Daarnaast hebben wij moeten constateren dat de in de lijst vermelde locatie 

Taalmansruwe/Schoutruwe géén speeltoestel bevat. Kunt u dit verklaren ? 

 

De fractie van SAB heeft nu alleen de speelvoorzieningen daadwerkelijk fysiek 

bekeken in Malberg maar dat zou eigenlijk moeten gebeuren voor heel Maastricht. 

Wij vragen ons oprecht af wie dat gaat doen, wij als fractie, de 

buurtvertegenwoordigers, de gemeente ? Graag vernemen wij van u. 

 

In afwachting van uw antwoord, 

Namens de fractie van de Sociaal Actieve Burgerpartij (SAB) 

 

Jos Gorren (Gemeenteraadslid) 

Jos Martin ( Burgerlid)  

 



 

 


